

VIP Horse Racing Night Hosted by Jardine Pacific

On 11 September, Ben Birks, the new Chief Executive of Jardine Pacific Limited, hosted an exclusive dinner to show his appreciation for the support of China National Aviation Corporation and some other key mainland carriers, namely Air China, China Southern Airlines, China Eastern Airlines and Xiamen Airlines, who have been valuable customers of its subsidiaries, Hactl and Jardine Aviation Services Group.

It was an enjoyable evening at the prestigious Jockey Club's Private Box, where everyone savoured a scrumptious dinner and experienced the exciting atmosphere of horse-racing.



怡和太平洋賽馬夜 款待貴賓

怡和太平洋有限公司行政總裁白堅斯先生於9月11日在跑馬地馬場私人廂房設宴款待中國航空(集團)有限公司及內地各主要航空公司高層,包括中國國際航空、中國南方航空、中國東方航空及廈門航空,以答謝他們對公司旗下香港空運貨站和怡中航空服務集團業務的長期支持。

當晚,眾貴賓在雅緻的環境下品嚐精美佳餚,同時欣賞精彩賽事,氣氛輕鬆愉快。



Welcome Jin Air

The Korean low-cost carrier Jin Air has appointed Hactl as its Ground Handler to provide physical cargo handling, documentation and ramp handling services from 1 November 2013.

Jin Air was established in January 2008 and wholly financed by Korean Air. Since October 2011, it has been operating international passenger flight services between Hong Kong and Incheon. To better utilise the belly capacity on this route, Jin Air has commenced cargo services on its B737-800 passenger flights five times a week, and the frequency will be increased to daily starting from 30 November 2013. We are delighted to be the ground handler of Jin Air in Hong Kong and will deliver the best service in an efficient manner.

歡迎真航空

香港空運貨站獲真航空委任為「地勤服務供應商」,於2013年11月1日起為其提供貨物處理、空運文件處理及停機坪服務。

真航空於2008年成立,為南韓之廉價航空公司,由大韓航空全資擁有。2011年10月,真航空採用波音737-800客機,直航往返仁川及香港,並於本年11月1日起利用客機腹艙位置提供貨物運載服務。現時,此航線每週提供五班航機,並於11月30日起增至每日一班。香港空運貨站謹此熱烈歡迎真航空,並會竭誠為其提供專業高效的地勤服務。

